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PROTOKÓŁ NR III/ 2024 

z Sesji Rady Gminy Kołobrzeg 

odbytej w dniu 20 maja 2024 roku 

 

Na Sesji obecnych było 15 radnych, sołtysi, pracownicy Urzędu Gminy oraz zaproszone 

osoby. 

Listy obecności stanowią załącznik Nr 1, 1A, 1B  do niniejszego protokołu. 

Ad. 1 Sprawy regulaminowe 

Na podstawie art. 20 ust. 1  ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 

oraz § 21 ust. 5 Uchwały Nr XXI/142/12 Rady Gminy Kołobrzeg z dnia 23 października 

2012 roku w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Kołobrzeg, III Sesję Rady Gminy 

Kołobrzeg otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Adam Malek. 

Na podstawie listy obecności stwierdził quorum do podejmowania prawomocnych 

decyzji i uchwał. Powitał radnych, sołtysów, pracowników urzędu gminy i pozostałych 

zaproszonych gości. 

Proponowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

 - Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności, 

2. Informacja z pracy Wójta Gminy między Sesjami. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa Zachodniopomorskiego                             

nr druku 7, 

2) zmian w budżecie gminy na 2024 rok nr druku 8, 

3) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Kołobrzeg na lata 2024-2033 nr druku 9, 

4) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Kołobrzeg nr druku 10, 

5) wyboru przedstawiciela do Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty nr druku 11, 
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6) uchwalenia „Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji urządzeń 

wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 2024-2026 Gmina Kołobrzeg” nr 

druku 12, 

7) zmieniająca uchwałę Nr XXIII/300/2021 Rady Gminy Kołobrzeg z dnia 5 listopada 

2021 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości, warunków i trybu składania 

deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej oraz wykazu dokumentów 

potwierdzających dane zawarte w deklaracji nr druku 13, 

8)  wykazu kąpielisk oraz określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Kołobrzeg 

na rok 2024 nr druku 14. 

4. Zapytania i informacje składane przez sołtysów, 

5. Wolne wnioski i oświadczenia, 

6. Interpelacje i zapytania radnych, 

7. Komunikaty i informacje, 

8.  Zamknięcie Sesji.   

Porządek obrad stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu z sesji. 

Radny Pan Bartosz Góral złożył wniosek formalny w zakresie przesunięcie punkt  4 

zapytania informacje składane przez sołtysów po punktcie informacje z pracy wójta. 

Wnioski i zapytania sołtysów przed procedowaniem uchwał mogą mieć znaczenie przy 

ich głosowaniu. 

Za wnioskiem formalnym  radnego głosowało – 8 radnych za, 7 przeciw. 

Wniosek został przyjęty. 

Za porządkiem obrad po wprowadzonych zmianach  głosowało 15 za. 

Ad. 2 Informacja z pracy Wójta Gminy między Sesjami 

Informacja o pracy Wójta między sesjami została przekazana na piśmie radnym oraz 

sołtysom. Nikt nie wniósł do niej uwag. 

Ad 3 . Zapytania i informacje składane przez sołtysów. 

Sołtys Pani Ewa Matczak poruszyła temat wyborów sołtysów i rad sołeckich. 

Proponowano termin czerwcowych zebrań do czasu rozpoczęcia sezonu. Była mowa o 
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końcu sierpnia, ale wówczas może być to jeszcze okres urlopowy. a potem zaczynają 

się zebrania w zakresie funduszu sołeckiego. 

Wójt Gminy Kołobrzeg powiedział, że jesteśmy gotowi przygotować wybory sołeckie 

w czerwcu, ale po wyborach parlamentarnych ,kiedy urzędnicy będą mieli więcej czasu. 

 

Ad. 4 Rozpatrzenie projektów uchwał  

1) Udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa 

Zachodniopomorskiego nr druku 7   

Uchwała stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

Opinie Komisji ds. Społecznych i Gospodarki Budżetu i Rolnictwa były 

pozytywne 

Opinie Klubów Radnych również były pozytywne. 

Wójt Gminy rekomendował o podjęcie uchwały. 

Radny Pan Bartosz Góral – ile będzie przejść i przejazdów dla pieszych o to 

się pytają mieszkańcy i to jest dla nich ważne. Dlatego radny prosił o krótką 

prezentację. 

Radny Pan Tomasz Szafrański – prezentacja całego projektu powinno być na 

zebraniu w zainteresowanych sołectwach dla potencjalnych użytkowników, 

którzy z tej ścieżki będą korzystać. Teraz pewnie projekt już został 

zaakceptowany i jest na etapie projektowania. 

Wójt Gminy w uzasadnieniu do uchwały jest zapisane, że inwestycja jest 

rozciągnięta w latach 2024-2026. Pierwsze dofinansowanie, o którym 

mówimy dotyczy wykupu ziem. Dopiero jak zostaną zakończone wykupy 

będzie element doprojektowania pewnych rzeczy. Realizacja inwestycji 

będzie dopiero w latach 2025-2026 i będziemy na pewno radnych i 

mieszkańców informować , zrobimy konsultacje by każdy zainteresowany 

mógł w nich czynnie wziąć udział, żeby coś  nie zostało pominięte na etapie 

projektowania. 
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W urzędzie marszałkowskim mamy informację , że są problemy z wykupami 

i sprawy w tej kwestii przez prywatne podmioty zostały skierowane do sądu. 

Ta uchwała dotyczy pomocy na wykupy terenów. 

Radna Pani Iwona Adamusiak-Kutrowska – zebrania były cześć uwag 

mieszkańców co do przejść była ujęta, oczywiście chcemy żeby było inaczej i 

było tych przejść więcej ale rozumiany , że jest to uwarunkowane przepisami 

prawa budowlanego. 

Przewodniczący obrad poinformował , że radny Pan Marcin Piotrowski złożył 

wniosek o wyłączenie jego osoby z głosowania przy projektach uchwał w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Woj. Zach, w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2024, w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Kołobrzeg na lata               

2024- 2033 ze względu na jego interes prawny. 

Rada Gminy Kołobrzeg podjęła Uchwałę Nr III /7/2024 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa 

Zachodniopomorskiego , głosowało 14 radnych za. 

2)  W sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok 

Wójt Gminy zwrócił się do radnych o podjęcie uchwały . Projekt uchwały był 

omawiany na posiedzeniu Komisji. W razie pytań jesteśmy dostępni wraz z 

Skarbnikiem do udzielenia odpowiedzi. 

Uchwała stanowi załącznik  do niniejszego protokołu z Sesji. 

Opinie klubów i Komisji były pozytywne. 

Opinie Klubów radnych były pozytywne. 

Radny Pan Zygfryd Zygowski miał uwagi do punktu 6 uzasadnienia  w zakresie 

budowy ulicy Działkowej w Niekaninie.  Całkowity koszt tej inwestycji ma 

wynieść ponad 6 milionów złotych w tym mamy 2 miliony dofinansowania. Ten 

szacunek kosztów inwestycyjnych był opracowany ponad 2 lata temu. Na dzień 

dzisiejszy usługi wzrosły o 20-30 %.  Radny ma nadzieję , że znajdziemy 

wykonawcę za te 6 milionów. Jednakże, co w sytuacji gdy nie wyłonimy 
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wykonawcy i będziemy musieli do tej inwestycji dołożyć z budżetu gminy. Czy 

będziemy mieć takie środki. 

Wójt Gminy jeżeli po przetargu wyjdzie dużo większa kwota oczywistym jest , 

że zwrócimy się do Państwa radnych o zwiększenie środków na ten cel. Będziemy 

to analizować. To wcale nie  jest powiedziane, że te usługi wzrosły o 20-30% . 

Wójt gminy z praktyki wie, że te usługi trochę wręcz spadły. Prosi o nie 

wyprzedzanie pewnych faktów. Będzie umowa podpisana do dofinansowanie i 

ogłosimy przetarg i wtedy będziemy myśleć co dalej w tym temacie robić, jeżeli 

wartość inwestycji będzie przewyższała kwotę zaplanowaną w budżecie gminy. 

Radny Pan Tomasz Szafrański również odniósł się o dodatkowych kosztów na tą 

inwestycję . Zwiększamy deficyt z nadwyżki z lat ubiegłych. My wciąż 

dokładamy z nadwyżki z lat ubiegłych. Czy my wiemy jaka jest nadwyżka 

docelowa?  

Skarbnik Gminy – nadwyżka i wynik finansowy to będzie  przedmiotem sesji w 

czerwcu po wyniku sprawozdania z wykonania budżetu gminy za zeszły rok. 

W projekcie uchwały jest łączna kwota deficytu który wynosi 32 miliony złotych. 

Wynik finansowy za poprzedni rok  pokazuje, że dysponujemy nadwyżką w 

wysokości 36 milionów złotych. Jesteśmy w komfortowej sytuacji mamy na 

nieprzewidziane wydatku, dodanie inwestycji lub dołożenie do inwestycji. 

Proszę mimo tego mieć na uwadze, że te środki finansowe też się powoli 

zaczynają kończyć. 

Obecnie mamy nadwyżkę finansową z lat ubiegłych. 

Wójt Gminy – będziemy pozyskiwać środki zewnętrzne w celu inwestowania i 

poprawiania jakości życia mieszkańców gminy i taki kierunek działania będzie 

realizowany . 

Rada Gminy Kołobrzeg podjęła Uchwałę Nr III/8 /2024 w sprawie zmian w 

budżecie gminy na 2024 , 14 głosami za . 
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3 ) w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Kołobrzeg na lata 2024- 2033 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu z Sesji. 

Wójt Gminy prosił o przyjęcie uchwały. Podjęcie tej uchwały to konsekwencja przyjętej 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok 

Opinie klubów i Komisji były pozytywne, klubów radnych również były pozytywne. 

Rada Gminy Kołobrzeg podjęła Uchwałę Nr III /9 2024 w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Kołobrzeg na lata 

2024- 2033, 13 za , 1 wstrzymujący głos ( radny Zygfryd Zygowski). 

4) W sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

Skarbnik Gminy wyjaśnił , że wynagrodzenie wójta jest na tym samym poziomie 

co posiadał poprzedni Wójt. Stawki zaproponowane są maksymalnymi 

wynikającymi z przepisów. 

Uchwała stanowi załącznik niniejszego protokołu z Sesji. 

Opinie klubów i Komisji były pozytywne, klubów radnych również były pozytywne. 

Radny Pan Bartosz Góral odniósł się do dodatku za wieloletnią pracę w wysokości 18%. 

Radny zwrócił się  do wójta gminy , aby opowiedział jakie stanowiska piastował . 

Wójt Gminy – wyjaśnił, że przez 20 lat prowadził swoją własną działalność 

gospodarczą, przez dwie kadencję był Zastępcą Prezydenta Miasta Kołobrzeg do spraw 

społecznych i gospodarczych, potem przez 9 miesięcy był Zastępcą Wójta naszej gminy, 

potem przez 2,5 roku pracował w PŻB jako dyrektor do marketingu i sprzedaży, 

następnie do 6 maja pracował przy Międzynarodowych Targach Poznańskich jako 

dyrektor do spraw sprzedaży i współpracy z samorządami. 

Rada Gminy Kołobrzeg podjęła Uchwałę Nr III/ 10/2024 w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy 15 głosami za. 

5) W sprawie wyboru przedstawiciela do Związku Miast i Gmin Dorzecza 

Parsęty 
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Wójt Gminy zgodnie z ustawą gmina ma delegować dwie osoby do 

reprezentowania w ZMiGDP . Z ramienia urzędu gminy jest wójt a drugą osobą 

jest radny.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki Budżetu i Rolnictwa Pan Arkadiusz 

Buczyński wskazał na delegata Pana Leszka Strzechmińskiego, który wyraził 

zgodę na swoją kandydaturę. 

Opinia w tym zakresie Komisji ds. Społecznych była pozytywna. 

Opinie Klubów radnych były pozytywne. 

Uchwała stanowi załącznik  do niniejszego protokołu z Sesji. 

Rada Gminy Kołobrzeg podjęła Uchwałę Nr III/11/2024 w sprawie wyboru 

przedstawiciela do Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty , 15 głosami za. 

 

6) W sprawie uchwalenia „ Wieloletniego plany rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 2024- 2026 Gmina 

Kołobrzeg” 

Wójt Gminy rekomendował o podjęcie tej uchwały . Jest to standardowy 

dokument , który Miejskie Wodociągi uzgadniają nie tylko z nami. Ten dokument 

powinien być już 3 miesiące temu podjęty. Wójt nie wie czemu tak się nie stało, 

Jednakże po rozmowie z Prezesem MWIK jest prośba, abyśmy w trybie pilnym 

to ustalili . 

Opinie Klubów i komisji były pozytywne. 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu z Sesji. 

Radna Pani Ewa Matczak odniosła się , że w tym planie jest mowa o Krzyścienku. 

W takim razie jakie jest zdanie naszej gminy w tym zakresie, co do przejęcie tego 

terenu przez miasto. 

Wójt Gminy- decyzji o przyłączeniu Korzyścienka do miasta jeszcze nie ma. 

Ostateczna decyzja w tym zakresie ma zapaść 30 lipca przez Radę Ministrów. 
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Mimo tego  spółka MWiK taki dokument musi złożyć i ująć nim ten obręb 

ewidencyjny .Jeżeli będą jakiekolwiek zmiany to zostaną one zweryfikowane i 

wtedy będziemy mogli do tego się odnieść. 

Ze względów technicznych ogłoszono przerwę w obradach 

Rada Gminy Kołobrzeg podjęła Uchwałę Nr III/ 12 /2024 w sprawie 

uchwalenia „ Wieloletniego plany rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 2024- 2026 Gmina Kołobrzeg”, 15 

głosami za. 

7 ) zmieniająca uchwałę Nr XXIII/300/2021 Rady Gminy Kołobrzeg z dnia 5 

listopada 2021 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela 

nieruchomości, warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej oraz wykazu dokumentów potwierdzających dane 

zawarte w deklaracji 

Wójt Gminy rekomendował o podjęcie uchwały. Jest to dostosowanie w załączniku do 

uchwały zapisów co do wytycznych z RIO w Szczecinie. 

Opinie Klubów i komisji były pozytywne. 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu z Sesji. 

Rada Gminy Kołobrzeg podjęła Uchwałę Nr III/ 13 /2024 zmieniająca uchwałę               

Nr XXIII/300/2021 Rady Gminy Kołobrzeg z dnia 5 listopada 2021 r. w sprawie 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właściciela nieruchomości, warunków i trybu składania deklaracji 

za pomocą środków komunikacji elektronicznej oraz wykazu dokumentów 

potwierdzających dane zawarte w deklaracji, 15 głosami za. 

8)W sprawie wykazu kąpielisk oraz określenia sezonu kąpielowego na terenie 

Gminy Kołobrzeg na rok 2024  

Wójt Gminy prosi o podjęcie uchwały. Prawo wodne wymaga podjęcia uchwały i 

ustalenia co roku wykazu kąpielisk .  

Opinie Komisji oraz klubów radnych były pozytywne. 
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Radny Pan Tomasz Szafrański – odniósł się do przejścia na plażę przy ulicy 

Marynarskiej w Grzybowie. Był problem z nawierzchnią tego przejścia  i musiało ulec 

rozbiórce ze względu na decyzję Urzędu Morskiego. Radny prosi o rozpatrzenie 

możliwości uruchomienia docelowego przejścia przy ulicy Marynarskiej ,by było tam 

kąpielisko i jedna wieża ratownicza. Ta część Grzybowa bliżej miasta zbiera dużo ludzi. 

Ona się rozbudowuje, budują się nowe ośrodki, pensjonaty. Jest to jedno z 

najważniejszych przejść w Grzybowie. Radny prosi, aby przy następnym sezonie to 

przejście formalnie było ujęte. 

Wójt Gminy – ten temat był już poruszany. Spotkanie jest ustalone z Dyrektorem 

Urzędu Morskiego i Pan radny zostanie o tym spotkaniu poinformowany. 

Ten temat dotyczy radnych , którzy funkcjonowali w poprzedniej radzie . To nie jest 

temat nowy i świeży. Przejście, o którym mówimy było niezgodne z przepisami i 

należało go rozebrać. Nie sztuką jest zrobić wiele przejść, ale kilka zgodnych z 

przepisami prawa  i z sanitariatami, bo to jako gmina jesteśmy w stanie udźwignąć , 

patrząc na budżet gminy i nasze finanse i prognozę finansową ,by przejścia na plażę 

cyklicznie robić . 

Musimy się nad tym zastanowić i przeanalizować i w jakim kierunku iść, aby tą 

infrastrukturę poprawić dla mieszkańców i naszych turystów. 

Rada Gminy Kołobrzeg podjęła Uchwałę Nr III/ 13 /2024 w sprawie wykazu 

kąpielisk oraz określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Kołobrzeg na rok 

2024, 15 głosami za. 

Ad. 5 Wolne wnioski i oświadczenia 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do sołtysów , o ścisłą współpracę radnych z 

sołtysami. Nie chcemy takiej sytuacji , że sołtys o czymś mówi ,a radny nic na ten temat 

nie wie. 

Radny Pan Bartosz Góral – prosi  o odpowiedź , jakie informacje mamy w zakresie 

planu ogólnego gminy. 
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Wójt Gminy – cały czas prowadzimy w tym zakresie rozmowy i analizy. Na pewno przy 

następnej sesji wójt udzieli szczegółowe informacje, co zostało poczynione w tej 

tematyce. 

Radna Pani Joanna Potylicka – zadała pytanie, czy wójt zamierza kontynuować w 

Ministerstwie walkę o nasze Korzyścienko. 

Wójt Gminy – oczywiście będziemy walczyć do końca i oczekuje inwencji w tym 

zakresie od radnych. Zaprasza do współpracy i wypracowania kierunku działania w tej 

kwestii. Wójt jest zaproszony do Warszawy na spotkanie z samorządami i postara się 

porozmawiać z nowym ministrem MSWiA o problemie, który dotyczy naszej gminy. 

Radny Zygfryd Zygowski podziękował wójtowi za szybką interwencję co do parkingu 

w Grzybowie przy budowanym markecie.  Co wójt gminy myśli o strefie płatnego 

parkowania przy tym terenie oraz  na ulicy Nadmorskiej w Grzybowie, aby ograniczyć 

parkowanie w niedozwolonym terenie? 

Wójt Gminy- mamy duży problem z tym parkingiem . My mamy tylko 30% możliwości 

wjazdu na ten parking, pozostałe 70% należy do właściciela sieci marketów Polo. 

Wójt Gminy napisał pismo do właściciela działki oraz do właściciela marketu i cały 

czas monitorujemy ten problem. Będziemy myśleć o strefie płatnego parkowania . 

Zapewne nie uda się tego zrobić na ten sezon ,ze względu na wszelakie procedury. 

Ulica Nadmorska w Grzybowie jest bolączką naszej gminy. Wójt gminy poprosił 

pracowników gminy ,aby wszystkie potykacze , wystawki z tej ulicy znikły. Odbył 

rozmowę z komendantem policji  w zakresie patroli i współpracy policji w sezonie 

letnim na terenie naszej gminy co do handlu i weryfikacji nielegalnego parkowania 

samochodów. 

Radny Pan Zygfryd Zygowski dodał, że jako radny poprzedniej kadencji nie byliśmy 

poinformowani, co do tej inwestycji budowy marketu. 

Wójt Gminy – próbujemy dojść do porozumienia z inwestorem aby dwie strony były 

zadowolone. Mamy zapewnienie, że materiały budowalne z tego terenu mają zniknąć. 
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Radna Pani Iwona Adamusiak-Kutrowska – co z żłobkiem na jakim etapie to jest, 

skoro dostaliśmy dofinansowanie. A do tej pory żadnego miejsca w żłobku Maluch + 

nie ma. 

Wójt Gminy mógłby się spytać radnych poprzedniej kadencji, co się z tym programem 

stało, to nie jest program nowy. Projekt nie był  podpisany, jak wójt objął swoje 

stanowisko od razu podpisał projekt ,ponadto otrzymaliśmy dodatkowe 

dofinansowanie w kwocie 700 tyś zł do tego programu. Na chwilę obecną mamy 

problem z terenem na przedszkole bo plan zagospodarowania przestrzennego nam na 

to nie pozwala.  

Myślano o Zieleniewie ale musimy przyspieszyć procedurę zmiany planów 

miejscowego zagospodarowania przestrzennego. Wójt przedłużył dofinansowanie do 

2026 roku do miesiąca lipca, że nie tylko wybudujemy ale zrobimy nabór dzieci do 

2026 roku. Idziemy do przodu i działamy mimo tego, że wójt gminy 10 dni temu objął 

swoją funkcję . To pytanie czemu tak długo nic się tym zakresie nie dzieje, powinno 

być zadane do radnych którzy są z poprzedniej kadencji. 

Radna Pani Iwona Adamusiak-Kutrowska powiedziała, że wielokrotnie zadawała 

pytania. Szczegóły zna kierownik Pani Elżbieta Retyk, ale jej na sesji dzisiejszej nie 

ma. Projekt miał być zmieniony bo przyszły inne wytyczne. Co mamy powiedzieć 

mamom , które czekają na ten obiekt. Rozwiązanie, że to ma być z Zieleniewie lub 

Drzonowie to nie jest rozwiązanie dla strony wschodniej gminy.  

Wójt Gminy – nie ma zaczarowanego ołówka . Musi się stosować do procedur. Ten 

projekt powinien być zakończony w listopadzie 2024, dlaczego do tej chwili nie ma 

projektu ? To nie jest pytanie do nowego wójta. Państwo radni na tym etapie 

kontrolowali pracę wójta i takie informację Państwo powinni posiadać. 

Ad. 6 Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi  

Wpłynęła interpelacja radnego Pana Tomasza Szafrańskiego i radny uzyska odpowiedź 

na piśmie. 
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Przewodniczący Rady Gminy dodał , że nie trzeba pisać interpelacji w formie pisemnej  

Radny może zapytać bezpośrednio wójta gminy albo pracowników urzędu gminy i też 

zostanie udzielona informacja. 

Radny Pan Tomasz Szafrański - forma interpelacji na piśmie ma swój cel , że jest 

zamieszczana na BIP i każdy mieszkaniec może się z nią zapoznać. 

Radny odniósł się do ustalenia procedur co do wielkich robót inwestycyjnych o 

podpisywanie z inwestorem umowy o wykorzystywanie naszego mienia gminy . 

Radny zgłosił - na ulicy Cichej w Grzybowie jest zapadnięta kostka brukowa i prosi o 

naprawienie tego przejazdu. 

Wójt Gminy – w urzędzie miasta była taka praktyka zwierania umów z inwestorami i 

zamierzamy takie procedury wdrożyć w naszej gminie. 

Co do ulicy Cichej wójt zweryfikuje informacje w urzędzie gminy. 

Radny Pan Zygfryd Zygowski zwrócił się do Pana wójta gminy o przeanalizowanie 

możliwości odbioru gabarytów ponownie do dwóch razy w roku wiosną i jesienią i 

zwiększenia wywozu na PSZOK do 400 kg odpadów segregowanych. 

Jakie to będą koszta i czy b będzie na to nas stać. 

Wójt Gminy wszystko związane jest z kosztami . Musimy to przeanalizować, bo gmina 

ponosi duże koszty i dokłada do odbioru odpadów komunalnych.  

Radny Pan Damian Romańczuk zgłosił prośbę o podjęcie próbu dialogu z Wodami 

Polskimi co do rowów melioracyjnych, bo dostaje informacje do mieszkańców, że stan 

tych rowów jest fatalny. Nie chcemy aby temat  był zapomniany. 

Wójt Gminy doskonale wie , że jest z tym problem będzie podejmował rozmowy z tym 

zakresie. Instytucja Wody Polske ma być zmieniona ale wystosujemy pismo w tej 

problematyce. 

Radny Pan Bartosz Góral zadał pytanie co do uruchomienia nowego obiektu Centrum 

Kultury w Zieleniewie. 

Wójt Gminy jest problem z podmiotem na dostawę mebli. Uruchomiono nową 

procedurę i staramy się robić wszystko aby przyspieszyć ten temat. 
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Ad. 8 Komunikaty i informacje 

Nie zgłoszono. 

Ad. 9  Zamknięcie Sesji.  

Przewodniczący obrad stwierdził, że porządek obrad został w całości wyczerpany. 

Podziękował za udział w obradach zaproszonym gościom  i zamknął IV Sesję Rady 

Gminy Kołobrzeg. 

 

Sesja trwała od 10:00 do 11:30. 

 

Protokołowała:                                Przewodniczący Rady Gminy Kołobrzeg   

Adam Malek 

Magdalena Jachimowicz 
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